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    P R O T O K O L L  Nr.7/2018 
 

Organ: Grååsen Velforening, Styret 
Tid: Torsdag 8. November 2018 kl.20:00-21:00 
Sted: Vidaråsveien 8 (hjemme hos Ivar) 
Møtende: Jostein Rygge, Åge Vold, Monica Finstad Eng, Lise Berit Henriksen og Ivar Vågen. 
(Finn-Tore Johansen og Claes A. Kolstad hadde meldt forfall). I tillegg møtte Fred L. Larsen 
(leder av sti-komiteen) 
 

Saker til behandling: 
 
Tema 1. Skilt på Batteristien / skrudd ned og fjernet 
Saksopplysninger: a. Styreleder observerte mandag 5. November 2018 at 1 skilt (sykling på 
stien ikke tillatt) 2 av 3 oppsatte planker med 3 skilt på hver, var fjernet. b. Henvendelse pr. 
telefon fra Hans Petter Sjøen om at han hadde gjort det, c. Mail datert 5.11.2018 fra 
styreleder til styrets medlemmer om situasjonen og spørsmål om hva og hvordan styret 
følger opp. d. Innspill fra hver enkelt om saken, og meninger om oppfølging, e. Mail fra Hans 
Petter Sjøen 7. November 2018 med redegjørelse og beklagelse av sin egenrådige handling, 
f. På oppfordring fra styrets leder har Hans Petter Sjøen satt opp igjen skiltene.  
 
Vedtak:  
Beklagelsen fra Hans Petter Sjøen i mail datert 7.11.2018, aksepteres og tas til etterretning. 
 
Tema 2. Naturstier - justeringer og skilting 
Saksopplysninger: a. Leder av sti-komiteen, Fred L. Larsen orienterte om befaring av 
naturstiene, og spesielt om Elgstien, b. Sammen med Viggo Sørensen har han gått opp ny 
trace for Elgstien, og at det settes opp skilt på de 3 kollene med følgende tekster (fra øst mot 
vest): "ØST-KOLLEN", "MIDT-KOLLEN" og "VEST-KOLLEN". 
 
Vedtak: 
Informasjonen fra Sti-komiteen v/Fred L. Larsen tas til etterretning, som grunnlag for innhold 
på nytt sti-kart. 
 
Tema 3. Sykkelsti - hint om mulighet 
Saksopplysninger: a. Den veien som Statens Vegvesen opparbeidet fra Heliveien til 
Smaalenene Bru langs sydsiden av Grååsen kan synes å være både utfordrende og trygg for 
sykling. 
 
Vedtak: 
1. Grååsen Velforening har ikke noe ansvar eller myndighet i forhold til den nevnte veien, 
men den antas å være offentlig eiendom. En bom sperrer veien for biltrafikk, men det er 
etter styrets mening, mulighet for å komme rundt i syd-enden (for barnevogn, rullestol og 
sykkel). 
2. Tilgang til "bro-veien" kan være mulig via "Vilsundstien" fra enden av "Buerveien" og GVFs  
"klopp" over vei-renne. 
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Tema 4. Nytt stikart - innhold og produksjon 
Saksopplysninger: a. Lions Club Spydeberg har opplyst at de ikke vil opprettholde sin 
natursti på strekningen mellom "Fossum-åsen" og "Grååsen". 
 
Vedtak: 
1. Grååsen Velforening vil lage et nytt og ajourført kart over sine naturstier. 
2. Stikomiteen i samråd med Viggo Sørensen, lager grunnlaget for nytt stikart, som grunnlag 
for opptrykking, på "holdbart" materiale for tur-bruk. 
 
Tema 5. Facebook-konto - disposisjonsrett og praktisk bruk 
Saksopplysninger: a. Grååsen Velforening har egen Facebook-konto, men den har vært lite 
benyttet fra foreningens side. b. Det er ønskelig med en aktiv bruk av kontoen videre 
fremover. 
 
Vedtak: Temaet tas til realitetsbehandling i det kommende styremøtet. 
 
Tema 6. Eventuelt 
Følgende ble tatt opp: 
a. Neste styremøte fastsettes til mandag 17.12.2018, hos Monica 
 
                            ooOoo 
 
Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet. 
 

Underskrifter: 
 
____________________    ____________________  ____________________ 
styreleder   styremedlem    styremedlem 


